
2017. 03. 23., 11. szám

Magyarkanizsa helyi közössége a 2015-ben migráns-pihenőközpontként használt vásártér felújítási programja keretében idén 
sem áll le a terület további fásításával. A szombati faültetési akcióra a vásárteret üzemeltető Komunalac Kommunális Szolgáltató 
Közvállalat gépei már előző nap kifúrták a lyukakat, a faültetést az akcióban résztvevők végezték el, közöttük a helyi közösség 
tanácsának tagjai, az elültetett facsemeték locsolását pedig az Önkéntes Tűzoltó Egyesület vállalta fel. A munkába bekapcsolódott a 
Beszédes József Mezőgazdasági és Műszaki Iskolaközpont diákjainak egy csoportja is.  

A mintegy 300 facsemetét a Vajdaság Erdei Közvállalattól kapta Magyarkanizsa helyi közössége. Amint azt Lackó Róbert tanácsel-
nök elmondta, a vásártér talaja leginkább a szibériai szilfának felel meg, így ezúttal is abból került legtöbb elültetésre. Emellett platán, 
zsidómeggy és fűzfa is került a földbe, hamarosan pedig égerfákat is telepítenek. 

Mint ismeretes, az idei évtől módosul a vásárok megtartásának rendszere. A korábbi gyakorlattól eltérően a jövőben nem rendeznek 
vásárt minden hónapban, hanem csak hármat vagy négyet egy évben. Az első idei vásárra április 23-án kerül sor, azon a vasárnapon 
ugyanis a környéken sehol sem tartanak vásárt. A vásáron lesznek fellépő együttesek, mezőgép-kiállítás a Prosperitatinál megpályázott 
és megnyert gépekből, főzőverseny, gazdag gasztronómiai kínálat, és remélhetőleg a vásári felhozatal is bőséges lesz, hiszen helypénzt 
sem kell fi zetniük az árusoknak, akiket rendezett helyek, a vásárlókat pedig kiépített utak várják, biztosított az áram- és vízellátás és 
toalett is a látogatók rendelkezésére áll. 

Megtudtuk azt is, hogy tervben van egy állandó színpad kiépítése is a vásártéren, hiszen a terület nagyon alkalmas rendezvények 
és koncertek megtartására. Itt terveznek kiépíteni egy jégpálya-csarnokot, amely a migránsáradat következményeinek elhárítását meg-
könnyítő nemzetközi segélyszervezetek támogatását is élvezi, és közel áll a megvalósításhoz. A csarnok a nyári időszakban is egy 
majdnem ezer négyzetméteres fedett területet jelentene. Kihasználásához kikérik majd a polgárok véleményét is. 

A faültetési akcióval egy időben rendezték a jószágvásár területét is, amelynek nagyobb felén a tervek szerint lovasbemutatókat 
tartanak majd. Ezekbe a munkálatokba a környéken élők és a lovasklub tagjain kívül bekapcsolódott a szabadkai Vojput és a helybeli 
Komunalac is, akik munkagépeiket bocsátották a helyi közösség rendelkezésére.  Bödő Sándor   
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Újabb fásítás a vásártéren
– Szombaton mintegy 300 facsemete került elültetésre –


